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P R O T O K Ó Ł  NR XXXVIII/13 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 12
00

 do 17
00 

w sali nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie  

z dnia 05 czerwca 2013 roku  

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ponadto w obradach udział wzięli sołtysi i goście /lista obecności stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.1. Otwarcia XXXVIII sesji i powitania radnych, sołtysów, Przewodniczącego Zarządu 

Osiedla, kierowników jednostek podległych oraz gości dokonał Tomasz Karpiński 

Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Stwierdził według listy obecności, że na stan 15 radnych obecnych było 11 (2 radnych 

nieobecnych usprawiedliwionych, 2 nieobecnych radnych zgłosiło, że się spóźni) a zatem 

podejmowane uchwały są prawomocne. 

  

Ad.2.  Jacek Antropik Skarbnik Gminy wnioskował o wycofanie z porządku obrad punku 7 c) 

tj. uchwały w sprawie akceptacji cen za wodę i odprowadzania ścieków z urządzeń wodno – 

kanalizacyjnych stanowiących własność Miasta i Gminy Dobiegniew a w zamian wprowadzić 

uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Miasta 

Zielona Góra na pokrycie kosztów kształcenia uczniów klas wielozawodowych w zakresie 

teoretycznych przedmiotów zawodowych w Ośrodku Dokształcania i Doskonalenia 

Zawodowego w Zespole Szkół i Placówek Kształcenia Zawodowego w Zielonej Górze                 

oraz o wprowadzenie do porządku obrad  następujących projektów uchwał:  

 jako punkt 7 g) projekt uchwały w  sprawie nieodpłatnego przejęcia  od Agencji 

Nieruchomości Rolnych – Oddział w Gorzowie Wlkp. nieruchomość gruntową do 

zasobu komunalnego Gminy Dobiegniew. 

 jako punkt 7 h) projekt uchwały w  sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy 

Dobiegniew do Zgromadzenia Związku Celowego Związku Gmin SGO5.   

 jako punkt 7 i) projekt uchwały w  sprawie rozstrzygnięcie skargi. 
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 Bartosz Jabłoński radny – ja co do punktu 7 c) czuję się oszukany i proszę  

o uzasadnienie dlaczego chcemy wykluczyć ten punkt.  

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – podjęcie tej uchwały w terminie 05 czerwca jest po 

ustawowym terminie 45 dni od złożenia wniosku przez PUK „Komunalni”, w związku 

z powyższym podjęcie uchwały po tym terminie będzie skutkowało jej nieważnością.  

 Leszek Waloch Burmistrz – PUK „Komunalni” w terminie złożyli kalkulację, z której 

wynika iż ceny wzrastają około 30%  i z chwilą kiedy ta kalkulacja do nas wpłynęła 

Pan Skarbnik pojął próby znalezienia rewidenta, który mógłby zweryfikować  

tą kalkulację. Od dzisiaj rewident rozpoczął swoją pracę. Termin podjęcia uchwały 

minął 3 czerwca, więc podejmowanie jej dzisiaj jest bezprzedmiotowe.  

 Tomasz Karpiński Przewodniczący RM – przystępujemy do głosowania w sprawie 

wycofania uchwały w sprawie akceptacji cen za wodę i odprowadzania ścieków  

z urządzeń wodno – kanalizacyjnych stanowiących własność Miasta i Gminy 

Dobiegniew. 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 

Rada uchwałę z porządku obrad wycofała większością głosów: za głosowało 10 

radnych, przeciw 1 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący RM – przystępujemy do głosowania w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad następujących projektów uchwał:  

 Punkt 7 c) w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Miasta Zielona Góra na pokrycie kosztów kształcenia uczniów klas 

wielozawodowych w zakresie teoretycznych przedmiotów zawodowych  

w Ośrodku Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w Zespole Szkół  

i Placówek Kształcenia Zawodowego w Zielonej Górze                  

 punkt 7 g) projekt uchwały w  sprawie nieodpłatnego przejęcia  od Agencji 

Nieruchomości Rolnych – Oddział w Gorzowie Wlkp. nieruchomość gruntową  

do zasobu komunalnego Gminy Dobiegniew. 

 punkt 7 h) projekt uchwały w  sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy 

Dobiegniew do Zgromadzenia Związku Celowego Związku Gmin SGO5.   

 punkt 7 i) projekt uchwały w  sprawie rozstrzygnięcie skargi. 

Rada zmiany do porządku przyjęła jednomyślnie: za 11 głosowało radnych, przeciw  

0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 
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W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednomyślnie: za 11 głosowało radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

4. Wnioski i zapytania. 

5. Informacja na temat wykorzystania mienia komunalnego gminy w ramach rozwoju 

kultury fizycznej i sportu (budowle i obiekty sportowe, szlaki pieszo – rowerowe, szlaki 

wodne, kluby i organizacje sportowe), problemy i perspektywy rozwoju kultury fizycznej 

i sportu. 

6. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dobiegniew oraz sprawozdania 

finansowego za 2012 rok:  

 Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wykonania budżetu na 2012 rok. 

 Opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie rozpatrzenia sprawozdania finansowego, 

sprawozdania z wykonania budżetu oraz informacji o stanie mienia komunalnego 

Gminy Dobiegniew za 2012 rok. 

 Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza 

Dobiegniewa. 

 Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej 

dotyczącej udzielenia absolutorium dla Burmistrza Dobiegniewa. 

 Dyskusja. 

7.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Dobiegniew wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu gminy za 2012 rok.  

b) absolutorium dla Burmistrza Dobiegniewa.  

c) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Miasta Zielona Góra  

na pokrycie kosztów kształcenia uczniów klas wielozawodowych w zakresie 

teoretycznych przedmiotów zawodowych w Ośrodku Dokształcania i Doskonalenia 

Zawodowego w Zespole Szkół i Placówek Kształcenia Zawodowego w Zielonej 

Górze.               
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d) poboru w drodze inkasa podatków: rolnego, leśnego i od nieruchomości, ustalenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz inkasentów.   

e) rozstrzygnięcie skargi. 

f) zmian uchwały budżetowej gminy na 2013 rok. 

g) nieodpłatnego przejęcia  od Agencji Nieruchomości Rolnych – Oddział w Gorzowie 

Wlkp. nieruchomość gruntową do zasobu komunalnego Gminy Dobiegniew. 

h) wyznaczenia przedstawiciela Gminy Dobiegniew do Zgromadzenia Związku      

Celowego Związku Gmin SGO5.   

i) rozstrzygnięcie skargi. 

8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

9. Komunikaty. 

10. Zakończenie sesji.  

 

Ad.3. Informację o działalności burmistrza między sesjami przedstawił Leszek Waloch 

Burmistrza Dobiegniewa. 

 Dnia 9 maja br. prowadziłem w Szczecinie rozmowy z inwestorem odnośnie 

elektrociepłowni. Podmiot nie wycofuje się z zamierzeń wcześniej składanych. Czy będzie 

to w formie partnerstwa publiczno prywatnego czy też zakupu gruntu i realizacji tej 

inwestycji czekamy na jego odpowiedź.  

 Dnia 10 maja br. spotkałem się z zainteresowanym podmiotem chcącym odkupić firmę 

Radgos i stworzeniem nowej działalności oraz odbyło się spotkanie CZG SGO5. 

 W dniu 17 maja br. rozstrzygany był przetarg na inwestycje związane z turystyką i budową 

plaż: Osiek, Ługi i Dobiegniew oraz odbyło się kierownictwo urzędu. 

 Dnia 21 maja br. spotkałem się z Panem Michałem Listkiewiczem omawialiśmy sprawy 

związane z MMTPN Zina Dobiegniew Cup.  

 Dnia 23 maja br. odbyło się spotkanie w Lubuskim Urzędzie Wojewódzkim w sprawie 

ochrony środowiska.  

 Dnia 24 maja br. rozpoczął się plener malarski na terenie gminy oraz spotkanie 

Aglomeracji Gorzowskiej m. in. w sprawie przebudowy dróg wojewódzkich.  

 Dnia 25 maja br. Pan Jerzy Wróblewski Sołtys Sołectwa Ostrowiec obchodził 30-lecie 

pełnienia funkcji sołtysa. 

 Dnia 27 maja br. odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 

 Dnia 28 maja br. odbyło się spotkanie Komitetu Organizacyjnego MMTPN Zina 
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Dobiegniew Cup. 

 Dnia 29 maja br. odbyło się spotkanie z sołtysami. 

 Dnia 27 maja br. odbyło się posiedzenie Komisji Społeczno – Oświatowej. 

 Dnia 04 czerwca br. odbyło się posiedzenie Komisji Finansowo – Gospodarczej.  

Ad.4. Wnioski i zapytania. 

 Bartosz Jabłoński radny – kto dokonywał wyboru ofert związanych z oprawą artystyczną 

podczas MMTPN Dobiegniew Cup, co było kryterium wyboru i ile ofert wpłynęło? Czy 

przy wyborze oferty byli przedstawiciele Rady Miejskiej? 

 Na sesji dnia 8 maja poruszana była kwestia utrzymania Budynku Wielofunkcyjnego  

i pewne wątpliwości budził tam fakt zatrudnienia palacza do obsługi kotła olejowego, 

którego roczne utrzymanie wynosiło ponad 21.000zł. W związku z tym, iż w moim 

odczuciu jest to kwota zawyżona to chciałbym złożyć wniosek w sprawie zbadania 

zasadności wydatków w kwocie 21.713zł i jeżeli radni uznają go za zasadny to proszę się 

pod nim podpisać.  

 Michał Gacki Wiceprzewodniczący RM – Klub Dromader zwrócił się z prośbą,  

aby spotkania dotyczące Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych odbywały się 

raz na kwartał i żeby również byli zapraszani, żeby rozmawiać i skutecznie działać w tym 

temacie.    

 Radny Bartosz Jabłoński wspomniał o MMTPN Dobiegniew Cup, w tej chwili tak 

naprawdę przy organizacji turnieju pracują dwie osoby i to jest zbyt mało. Ten turniej 

jest naszą główną imprezą, dzięki której jesteśmy znani nie tylko w Polsce, uważam 

więc, że dwie osoby do przygotowania takiego turnieju to jest zbyt mało. Nie ma 

żadnego sponsora z firm prywatnych, jedynymi sponsorami są instytucje publiczne. 

Przychylam się również do wniosku radnego Bartosza Jabłońskiego żeby wyjaśnić kto 

dokonywał wyboru oferty na oprawę artystyczną podczas turnieju. Wybrana została 

oferta na ponad 40.000zł i firma ma zapewnić catering, wesołe miasteczko oraz dwa 

duże namioty z salami gier i my za to im zapłacimy, a to oni powinni nam zapłacić. 

Myślę, że bezproblemowo około 20.000zł powinniśmy odzyskać od osób które będą 

prowadziły działalność gospodarczą i będą zarabiały na naszym turnieju. To jest  

z naszej strony głupota, niedopatrzenie i ten koncert powinien nas kosztować 20.000zł 

jak nie 10.000zł, a tak koszt poniesie gmina.      

 Tomasz Karpiński Przewodniczący RM – wpłynęły dwa pisemne wnioski odnośnie dróg 

odnośnie Ługi Niwy, czy trwają prace nad przejęciem tej drogi? Drugi wniosek dotyczy 
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drogi w miejscowości Mierzęcin (droga koło szkoły) czy prace zostaną podjęte  

w najbliższym czasie? 

  Tomasz Frątczak członek RS – wniosek, aby nasze Stowarzyszenie mogło korzystać  

z imprez kulturalno – oświatowych na terenie gminy Dobiegniew, zarówno jeśli chodzi  

o oprawę muzyczną. Chciałbym również w imieniu dzieci i młodzieży podziękować 

Burmistrzowi i Radzie Miejskiej za wsparcie jakie nam udzielają przez 1,5 roku, również 

od kilku miesięcy korzystamy nieodpłatnie z wypożyczonego od gminy sprzętu 

muzycznego.  

 Kolejna sprawa dotyczy udzielenia informacji na temat działalności Klubu Sportowego 

„Zorza” Rolewice oraz koszenia boiska w Rolewicach.  

 Czy byłaby możliwość poprawienia drogi do Chrapowa?  

 Pajdowski Zdzisław Przewodniczący ZO – czy Pan Burmistrz mógłby wystąpić  

do Zakładów Drzewnych w sprawie parkowania samochodów ciężarowych, ponieważ  

o mało nie doszło do wypadku? Kolejna sprawa dotyczy przycinki drzew na ul. Obrońców 

Pokoju.  

 Michał Gacki Wiceprzewodniczący RM – na prośbę uczniów Zespołu Szkół miałem 

przekazać prośbę o zamontowanie kamery przy szatni, ponieważ w szkole są kamery,  

ale rozmieszczone są w taki sposób, że nie obejmują szatni.  

 Sylwia Łaźniewska radna – jeżeli chodzi o monitoring to Rada Rodziców ufundowała ten 

monitoring i jestem w stałym kontakcie z Panią Dyrektor. To jest dopiero I faza tego 

monitoringu, oczywiście będą kolejne kamery dokupywane i montowane w miejscach,  

które są zagrożone, m. in. przy szatni.   

 Jest bardzo dużo zapytań od mieszkańców odnośnie śmieci, jest propozycja żeby 

zorganizować w auli Zespołu Szkół spotkanie Kierownika CZG SGO5 z mieszkańcami 

żeby wyjaśnił na czym polega segregacja śmieci. Myślę, że warto byłoby takie 

spotkanie zorganizować.  

 Tomasz Karpiński Przewodniczący RM – na poprzedniej sesji radny Bartosz Jabłoński 

zgłaszał wniosek, że warto byłoby zrobić ulotki i przekazać mieszkańcom poprzez  

Pocztę Polską żeby do wszystkich ludzi dotarła informacja na temat sortowania 

nieczystości. Podejrzewam, że duża liczba ludzi nie podpisze deklaracji na wywóz 

nieczystości z powodu niewiedzy i wtedy będą problemy.   

 Bartosz Jabłoński radny – właściwa byłaby najprostsza ulotka. 

 Dariusz Majowicz radny – do Komisji Społeczno – Oświatowej wpłynęło pismo  

od Zespołu Szkół, w którym zawarte są oszczędności wynikające z pracy pedagoga, pracy 
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świetlicy, jak również łączenia jednego oddziału. W dniu dzisiejszym przed sesją czterech 

radnych brało udział w spotkaniu w Zespole Szkół, gdzie oglądaliśmy jakie dzieci mają 

warunki nauczania. Chciałbym się dowiedzieć z czego wynikają te oszczędności? 

Polemizuje się, że oszczędności dotyczą tylko Zespołu Szkół i ratuje się budżet oświaty 

Zespołem Szkół. 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący RM – otrzymałem również pismo w tej sprawie  

od Zarządu Związku Nauczycielstwa Polskiego w Dobiegniewie. 

 Michał Gacki Wiceprzewodniczący RM – jeżeli chodzi o pytanie radnej Sylwii  

Łaźniewskiej zaproponuję na Zarządzie Panu Kierownikowi CZG SGO5 spotkanie  

w Dobiegniewie, ponieważ rzeczywiście jest to bardzo potrzebne. 

 Jeżeli chodzi o dzisiejsze spotkanie w Zespole Szkół, które związane było z decyzją 

Pana Burmistrza jeśli chodzi o zwiększenie ilości uczniów w klasach, to większość 

klas, które nam pokazano bez problemu pomieści 27 czy 28 osób. Rzeczywiście jest 

kilka klas, gdzie pomieszczenie takiej liczby osób może być problemem, ale to są 

maksymalnie 3 takie klasy. Kolejną sprawę, jaką poruszaliśmy na tym spotkaniu to jest 

dojazd autobusów do Zespołu Szkół. Czy byłoby możliwość przeniesienia przystanku 

autobusowego z ul. 1 Maja w miejsce, gdzie stała wieża telefonii komórkowej? 

Ponieważ byłoby to bezpieczniejsze i zwiększyłoby to udogodnienie dla uczniów. 

 Kolejna sprawa dotyczy wybicia drzwi do gabinetu pielęgniarki, szczerze to nie wiem 

w czym jest problem Panie Burmistrzu. Sami nauczyciele stwierdzili, że jest to jak 

najbardziej wskazane. 

 Bartosz Jabłoński radny – jeżeli szukamy oszczędności w oświacie to może jest to 

najwyższy czas, żeby poszukać oszczędności w kosztach utrzymania Rady Miejskiej  

i  obniżenia diet radnym i poborów Burmistrza?  

 

Ad.5. Informacji na temat wykorzystania mienia komunalnego gminy w ramach rozwoju 

kultury fizycznej i sportu (budowle i obiekty sportowe, szlaki pieszo – rowerowe, szlaki 

wodne, kluby i organizacje sportowe), problemy i perspektywy rozwoju kultury fizycznej  

i sportu udzielił Pan Marcin Pawłowski Kierownik OSKiR. Informacja stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu.  

 Tomasz Karpiński Przewodniczący RM – przekazuję dalsze prowadzenie obrad sesji Panu 

Michałowi Gackiemu Wiceprzewodniczącemu RM.  

 Marcin Pawłowski Kierownik OSKiR – Gmina Dobiegniew sprawuje też opiekę nad 

infrastrukturę sportową w postaci środków trwałych i wyposażenia, na którą składają się: 
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 Obiekt przy ul. Leśnej w Dobiegniewie na który składa się: 4 pełnowymiarowe boiska 

trawiaste, boisko wielofunkcyjne z powierzchnią tartanową, korty tenisowe,  

hala sportowa w której znajdują się sala sportowa o nawierzchni poliuretanowej  

oraz siłowania, ponadto w skład obiektu wchodzi skate park, bieżnia 100m, 

stanowiska do rzutu oszczepem i pchnięcia kulą. Z zasobów korzysta w okresie 

szkolnym Zespół Szkół w Dobiegniewie w godzinach pracy szkoły, kluby sportowe  

w ramach zajęć treningowych oraz w godzinach popołudniowych (16
00

-21
00

) 

mieszkańcy Gminy Dobiegniew, gdzie do dyspozycji jest dwóch instruktorów sportu.  

Obiekt hali sportowej wykorzystywany jest również przez zorganizowane grupy,  

które pragną poprawić swoje umiejętności sportowe (zajęcia z piłki siatkowej  

i halowej piłki nożnej, rozgrywki tenisa stołowego i ziemnego).  

 Kompleks sportowy Orlik 2012 z boiskiem do piłki nożnej ze sztuczną nawierzchnią 

oraz boiskiem wielofunkcyjnym. Poza tym powstał na tym obiekcie plac zabaw,  

który jest w pełni wykorzystany.  

 Boiska wielofunkcyjne w miejscowościach Radęcin oraz Osiek funkcjonujące przy 

świetlicach wiejskich z których korzysta społeczność lokalna. 

 Pełnowymiarowe boiska trawiaste do piłki nożnej w miejscowościach Rolewice oraz 

Mierzęcin. Jeżeli chodzi o boisko w Rolewicach, to boisko powinno być utrzymywane 

przez gminę i staramy się na bieżąco utrzymywać w odpowiednim stanie, jednak 

mamy jeszcze cztery boiska w obrębie ul. Leśnej. 

 Szlak rowerowo – pieszy „Wstęga Dobiegniewa”, przy pomocy Centrum Integracji 

Społecznej będziemy starli się utrzymywać ten szlak w należytym stanie. W tym roku 

podjęliśmy również działania renowacji witaczy przy wjeździe do Dobiegniewa oraz 

na szlaku Jana Pawła II.  

 Bartosz Jabłoński radny – w informacji  wymienione są inne kąpieliska wraz z miejscami 

biwakowania znajdują się nad jeziorem Ostrowiec. Z tego co się orientuję jest tam stały 

zakaz parkowania. Poza tym w informacji zapisane jest, że pomost nad j. Osiek został  

w pełni odnowiony w 2011 roku, natomiast teraz mamy rok 2013, a z pomostu wystają 

gwoździe i można sobie zrobić krzywdę. Moim zdaniem nie został on nigdy w pełni 

odnowiony. 

 Michał Gacki Wiceprzewodniczący RM – chodzi o budowę kolejnych dwóch boisk za halą 

sportową, obok płyt C, D. Podczas MMTPN Dobiegniew Cup musimy posiłkować się 

boiskami w innych miejscowościach i to też generuje koszty, przede wszystkim koszty 

dojazdu. Wiem, że teren gdzie znajdują się boiska C, D jest to teren Lasów Państwowych  
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i co roku płacimy dzierżawę. Czy były prowadzone rozmowy o przekazanie gminie tego 

terenu?  

 W tym roku będą robione trzy plaże (Osiek, Ługi i Dobiegniew), czy plaże będą 

zamknięte dla mieszkańców, jeśli tak to od kiedy i jak długo?  

 Marcin Pawłowski Kierownik OSKiR – jeżeli chodzi o pomost nad j. Osiek to było 

wymienione poszycie tego pomostu i belki nośne. Pomost jest niszczony przez młodzież  

w okresie wiosenno-letnim, kiedy nie ma dozoru na plaży. W związku z prowadzoną 

inwestycją nad j. Osiek w  projekcie jest rozbiórka tego pomostu i wybudowanie nowego. 

 Jeżeli chodzi o budowę boisk za Halą Sportową nie mamy zaplanowanych środków 

finansowych na ten cel, natomiast jeżeli chodzi o przejęcie tego gruntu to Referat 

Komunalno – Gospodarczy prowadził rozmowy w tym temacie.   

 Jeżeli chodzi o plaże to nie wiem na jaki okres zostaną zamknięte, my jako Gmina 

zgłaszamy tylko jedną plażę tzn. miejsce wykorzystywania do kąpieli. Plaża musi 

spełniać bardzo wiele restrykcyjnych warunków, aby nazywać to plażą.  

 Tomasz Karpiński Przewodniczący RM – jakie są perspektywy wykonywania tych prac? 

Czy organizacja imprez, np. w Ługach zostanie przesunięta? 

 Leszek Waloch Burmistrz – prace wykonywane będą w okresie letnim i będzie to teren 

budowy, ponieważ na każdym z tych obiektów powstanie budynek socjalno-

administracyjny. Jeżeli chodzi o imprezę „I znów zakwitły jabłonie” w Ługach poleciłem 

Pani Sołtys porozmawiać z wykonawcą, czy na ten okres czasu udostępni to miejsce.   

 Jeżeli chodzi o boiska za Halą Sportową  występowaliśmy do RDLP o zamianę lub 

przekazanie Gminie tych terenów, niestety otrzymaliśmy odpowiedź odmowną.  

 Michał Gacki Wiceprzewodniczący RM – kompleks na ul. Leśnej według mnie powinien 

być otwierany od godz. 10
00

 w weekendy, a szczególnie w okresie wakacyjnym,  

czy będzie taka możliwość? 

 Marcin Pawłowski Kierownik OSKiR – kompleks Orlik w okresie letnim jest otwierany 

wcześniej, dlatego postaramy się, aby obiekt przy ul. Leśnej również o wcześniejszych 

godzinach udostępnić.  

Ad.6. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dobiegniew oraz 

sprawozdania finansowego za 2012 rok:  

 Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wykonania budżetu na 2012 rok 

przedstawił Jacek Antropik Skarbnik Gminy. Opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 
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 Opinię Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu za 2012 rok przedstawił 

Jerzy Biel Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Opinia stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza 

Dobiegniewa przedstawił Jerzy Biel Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej 

dotyczącej udzielenia absolutorium dla Burmistrza Dobiegniewa przedstawił Jerzy 

Biel Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Opinia stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący RM – dzisiejsza sesja absolutoryjna polega przede 

wszystkim na określeniu wydatków i przychodów budżetu za rok 2012. Moje pytanie 

dotyczy skali sprzedaży mienia komunalnego oraz jest okazja ku temu, aby przypomnieć 

składowe długu na rok 2012 w ilości 52%. Proszę Pana Burmistrza czy też Skarbnika  

o przybliżenia tego zadłużenia, bowiem w to zadłużenie wchodzą również obligacje.  

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – wskaźnik 52% jest liczony z obligacjami, natomiast 

jeżeli wyłączymy obligacje, tj. 39,1%. 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący RM – czy przy pozyskiwaniu środków zewnętrznych 

obligacje również są liczone w stopniu zadłużenia? 

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – przy ocenianiu zdolności kredytowej gminy liczy się 

wszystko, a Gmina Dobiegniew ma zdolność kredytową. 

 Leszek Waloch Burmistrz – jeżeli chodzi o mienie komunalne i brak jego sprzedaży, to jak 

Państwo wiecie nie ma chętnych inwestorów do jego nabywania. W strefie przemysłowej 

mamy zapytania dwóch firm jeżeli chodzi o kupno gruntu oraz jest również inwestor 

zainteresowany budową elektrociepłowni. Ważne jest to, że spłacamy zobowiązania, 

prowadzimy inwestycje i nie wyzbywamy się naszego majątku. 

 Michał Gacki Wiceprzewodniczący RM – chciałbym dodać, że chyba pierwszy raz się 

zdarzyło, że nie ma żadnych wniosków z Regionalnej Izby Obrachunkowej co do budżetu.  

 

 

Ad.7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Dobiegniew wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu gminy za 2012 rok.  

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
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Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXXVIII/224/13 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

b) absolutorium dla Burmistrza Dobiegniewa.  

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymał się 1 radny. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXXVIII/225/13 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący RM – w imieniu Rady Miejskiej w Dobiegniewie 

chciałbym podziękować Burmistrzowi i jego służbom za pracę za rok 2012.  

 Leszek Waloch Burmistrz –  uznaję to absolutorium jako potwierdzenie tego, że robimy to 

wspólnie i dobrze, a to że jest zawsze grupa ludzi niezadowolonych to trudno jest 

wszystkich ucieszyć. Na szczęście napotykam na swojej drodze większość ludzi 

rozważnych i mądrych. 

 

c) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Miasta Zielona Góra  

na pokrycie kosztów kształcenia uczniów klas wielozawodowych w zakresie 

teoretycznych przedmiotów zawodowych w Ośrodku Dokształcania i Doskonalenia 

Zawodowego w Zespole Szkół i Placówek Kształcenia Zawodowego w Zielonej 

Górze.          

 Bartosz Jabłoński radny – jeżeli nie zapłacilibyśmy to uczniowie nie mogliby korzystać? 

 Edmund Szanderski Dyrektor ZEAO – dokładnie tak, my nie kształcimy uczniów  

w przedmiotach zawodowych, więc musimy ich wysyłać do różnych ośrodków i dla 

przykładu taką samą umowę mamy podpisaną z Gorzowem Wlkp.  

  W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXXVIII/226/13 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 
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d) poboru w drodze inkasa podatków: rolnego, leśnego i od nieruchomości, ustalenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz inkasentów.   

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXXVIII/227/13 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

e) rozstrzygnięcie skargi. 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXXVIII/228/13 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

f) zmian uchwały budżetowej gminy na 2013 rok. 

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXXVIII/229/13 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

g) nieodpłatnego przejęcia  od Agencji Nieruchomości Rolnych – Oddział w Gorzowie 

Wlkp. nieruchomość gruntową do zasobu komunalnego Gminy Dobiegniew. 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXXVIII/230/13 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 
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h) wyznaczenia przedstawiciela Gminy Dobiegniew do Zgromadzenia Związku      

Celowego Związku Gmin SGO5.   

 Michał Gacki Wiceprzewodniczący RM – jeżeli chodzi o CZG SGO5 wiemy już,  

że wpłynęła jedna oferta na odbiór nieczystości stałych i cena w ofercie jest wyższa niż 

zakładał CZG SGO5.  

 Jerzy Hatała Kierownik RSKG – jestem członkiem komisji przetargowej. Wpłynęła 

jedna oferta i dzisiaj nastąpiło otwarcie tej oferty na kwotę 12,50 netto. Dalsze działania 

leżą w gestii Zarządu CZG SGO5.  

 Michał Gacki Wiceprzewodniczący RM – zgłaszam wniosek formalny o 10 minut 

przerwy.  

Wniosek formalny został przegłosowany jednogłośnie: za 13 radnych, przeciw 0 

radnych, wstrzymało się 0 radnych.  

Po przerwie. 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

Rada uchwały nie podjęła: za głosowało 0 radnych, przeciw 12 radnych, wstrzymał się 0 

radnych. 

 

i) rozstrzygnięcie skargi. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymał się 1 radny. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXXVIII/231/13 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 Marcin Pawłowski Kierownik OSKiR – jeżeli chodzi o oferty na obsługę artystyczną 

podczas MMTPN Zina Dobiegniew Cup złożone zostały trzy oferty: z Witnicy, Lubina 

oraz z Dobiegniewa. W pierwszym założeniu agencje składały oferty na dwa dni 

koncertów, tj. na wtorek i piątek, ale po otrzymaniu tych ofert doszliśmy do wniosku,  

że oferty opiewają na zbyt duże kwoty i zorganizujemy tylko jeden koncert finałowy, 

natomiast koncerty w tygodniu zorganizujemy we własnym zakresie, posiłkując się małą 

sceną wypożyczoną z Domu Kultury w Strzelcach Kraj. Wymienione wcześniej agencje 

złożyły ponownie swoje oferty uwzględniając tylko jeden koncert. Na posiedzeniu 
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Komitetu Organizacyjnego MMTPN Dobiegniew Cup, w którym udział biorą również 

radni podjęliśmy decyzję, że najbardziej ciekawą propozycję przedstawia agencja  

z Lubina. Burmistrz spotkał się jeszcze z przedstawicielami tej grupy w celu omówienia 

kwestii umowy, która opiewała na kwotę 43.000zł. oferta ta była najtańsza i najwięcej 

elementów składało się na organizację koncertu, tzn. w tej umowie zapewnione mamy 

obsługę profesjonalnej sceny wraz z nagłośnieniem i oświetleniem odpowiadającym 

wymogom technicznym wykonawców, obsługę techniczną, pokrywa koszty ZAIKS-u, 

ubezpieczenie OC i NW imprezy, ochronę imprezy w ilości 12 osób, 11 sanitariatów,  

wszelkie koszty z transportem, noclegami i wyżywieniem artystów, przygotowanie całej 

bazy gastronomicznej, wesołe miasteczko. 

 Michał Gacki Wiceprzewodniczący RM – ja byłem tylko na jednym spotkaniu i na pewno 

nie byłem na spotkaniu, gdzie była podejmowana decyzja wyboru oferty.  

Czy występowaliście do agencji, aby w ofertach była uwzględniona np. ochrona, 

sanitariaty i inne rzeczy? 

 Marcin Pawłowski Kierownik OSKiR – nie przygotowywaliśmy specyfikacji. 

  Michał Gacki Wiceprzewodniczący RM – i to jest niesprawiedliwe, bo z tego co wiem 

oferty miały dotyczyć sceny, nagłośnienia i artystów. 

 Marcin Pawłowski Kierownik OSKiR – agencja, która wybraliśmy  podeszła do sprawy 

kompleksowo. 

 Michał Gacki Wiceprzewodniczący RM – bardzo słusznie, na ostatnim spotkaniu  

na którym byłem mają bardzo ciekawe pomysły i może to ciekawie wyglądać.   

 Sylwia Łaźniewska radna – jak był Pan radny na tym spotkaniu to trzeba było 

zaproponować specyfikację, co ma wchodzić w skład takiej oferty.  

 Michał Gacki Wiceprzewodniczący RM – dla mnie tak to wyglądało, jakby składanie ofert 

było zamknięte. Poza tym jestem w szoku, że nie było żadnej specyfikacji. Dla mnie jest 

nielogiczne, że prosi się ludzi żeby przygotowali kosztorysy imprezy i nie określamy tego 

co chcemy, aby było tam zawarte.  

 Sylwia Łaźniewska radna – a dla mnie to jest nielogiczne, że deklaruje się pomoc  

w organizacji turnieju a nie przychodzi się na spotkania.  

 Andrzej Ryżyk radny – znam tą osobę, która złożyła ofertę i zajmuje się organizacją takich 

imprez. Osoba ta organizowała walki KSW, jak również strefy kibica podczas Euro 2012. 

Jeżeli została przedstawiona oferta, a w tej ofercie jest ujętych wiele rzeczy w tych 

kosztach, więc dajmy szansę tej firmie, która chce zrobić taniej i przy tym ściągnie wiele 

obowiązków z pracowników biura organizacyjnego.  
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 Michał Gacki Wiceprzewodniczący RM – ja nie jestem przeciwko tej firmie. Byłem na 

spotkaniu z udziałem tej firmy i zrobili na mnie duże wrażenie, ale uważam że można 

byłoby zrobić taką imprezę jeszcze taniej. 

 Karol Golec radny – składam wniosek formalny o zakończenie dyskusji.  

Głosowanie wniosku formalnego: za 11 radnych, przeciw 1 radny, wstrzymał się 1 radny. 

Wniosek został przyjęty.  

 Leszek Waloch Burmistrz – jeżeli chodzi o zatrudnienie palacza w Budynku 

Wielofunkcyjnym związane jest z realizacją programu unijnego. 

 Jeżeli chodzi o włączenie Stowarzyszenia Dromader do prac Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych to co jakiś czas włączymy stowarzyszenie do prac komisji.  

 W tym roku utwardzamy tłuczniem pewne odcinki dróg gminnych, m.in. poprawimy 

drogę w Mierzęcinie. 

 Jeżeli chodzi o wniosek mieszkańców Ługi Niwy złożyliśmy wniosek o przejęcie tej 

drogi, jutro jestem umówiony z Nadleśniczym Nadleśnictwo Strzelce Kraj. w sprawie 

tej drogi.  

 Jeżeli chodzi o KS Zorza Rolewice, wiem że jako nieformalny klub Zorza zgłosiła się 

do rozgrywek tylko na wyjeździe. 

 Jerzy Hatała Kierownik RSKG – za utrzymanie zieleni w mieście odpowiada PUK 

„Komunalni” w Dobiegniewie, którzy mają również dokonywać podcinki drzew  

 Edmund Szanderski Dyrektor ZEAO – wszystkie przystanki szkolne są poza ogrodzeniem 

szkoły, dlatego najstarsza młodzież nie powinna mieć kłopotu z przejściem tego odcinka. 

Problem jedynie jest z brakiem miejsc parkingowych dla samochodów prywatnych.  

 Jeżeli chodzi o pisma ZNP, Rady Pedagogicznej ZS poruszana została sprawa 

liczebności klas, etatu pedagoga i biblioteki szkolnej. W nowym roku szkolnym  

uczniów będzie poniżej 300. Jeżeli przy 300 uczniach uczniowie się mieścili, to nie 

zrozumiałe jest, że przy mniejszej liczbie uczniów a większej liczbie klas te dzieci się 

nie pomieszczą. Jeżeli chodzi o etat pedagoga szkolnego, to od wielu lat wielkość etatu 

w tej szkole wynosiła ½ etatu, natomiast za zgodą organu prowadzącego ta wielkość 

etatu była zwiększana do całego etatu. Jeżeli chodzi o bibliotekę szkolną to w tym 

budynku również mieści się Biblioteka Miejska, której godzina otwarcia jest zazwyczaj 

od 10
00

 i otwarta jest do godziny 18
00

 lub 20
00

, wiec nie rozumiem czym kierowany jest 

wniosek żeby zwiększyć godziny pracy biblioteki.  
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Ad.9. Komunikaty. 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący RM – w związku z tym, iż wpłynął wniosek  

o rozszerzenie kontroli Komisji Rewizyjnej to chciałbym poinformować, że na najbliższą 

sesję przygotowany zostanie stosowny projekt uchwały. 

 Wpłynęło zaproszenie na seminarium pt.: „Nowe zadania organów gminy w zakresie 

budowy komunalnych systemów gospodarowania odpadami”, które odbędzie się  

dnia 14 czerwca br. w Zielonej Górze, osoby chętne proszę o zgłaszanie się do biura 

Rady Miejskiej. 

 Anna Wojtaszek sołtys – serdecznie zapraszam Państwa na Piknik Seniora „I znów 

zakwitły jabłonie”, które odbędą się dnia 9 czerwca o godz. 13
00

. 

 Marek Wardziak sołtys – również zapraszam na Dni Głuska, które odbędą się 19-21 lipca. 

 

Ad.10. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady 

Miejskiej zamknął XXXVIII sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział  

w obradach radnym oraz zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant                                 Przewodniczący Rady Miejskiej 

Kamila Putek                                                         w Dobiegniewie  

                                                                          /-/ Tomasz Karpiński 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


